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O B E C   B O R O V N I Č K A 
Obecní úřad, Borovnička 93, 544 75 Mostek 

zastupitelstvo obce 
___________________________________________________________________________ 

Z Á P I S 
o průběhu veřejného zasedání zastupitelstva 

obce (dále také „ZO“) konaného dne 20.6.2025 od 19:00 hod.  
v Krakonošově hospůdce, čp 29 

 
Úvod 
     Starostka zahájila čtvrté veřejné zasedání zastupitelstva obce v roce 2025 a přivítala přítomné zastupitelky, 
zastupitele a přítomné spoluobčany. Konstatovala, že zastupitelstvo obce je počtu šesti (6) členů, předem se 
omluvil pan Pavel Písek.  
Svolání zasedání bylo zveřejněno na úřední desce včetně elektronické (www.borovnicka.eu)  od 11.6.2025. 
 
   Přítomni      Krátká Kateřina,  

Ing. Macáková Petra,  
Kadečka Jan,  
Mgr. Vynikal Lukáš,  
MUDr. Jana Danielová 
Ing. Radomír Hendrych 
 

                                                     
                                                          zastupitelstvo obce v počtu 6 členů                                                         
                                                           
     - občané a hosté : dle listiny přítomných ( 16 ) 
 
Ověřovateli zápisu byli určeni paní Danielová a pan Kadečka. Zapisovatelkou paní Krátká.  

Hlavní body pořadu jednání : 

 
1. Finance obce a rozpočtová opatření 
2. Obecní obchod - info 
3. Informace o dotacích 
4. Pokračování jednání z minulého zasedání: 

Žádost o směnu pozemku 1250/1 za část pozemků 744/3 a 4 
Žádost o zprůchodnění obecní cesty 1250/1 

5. Info, diskuze, pozvánky na akce 
 

 
 
Přítomní zastupitelé souhlasí s navrhovanými body 
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1. Finance obce 
 
stav hotovosti v pokladně obce ke dni  14.836,- Kč 
stav prostředků na běžném účtu ČS a.s.  ke dni 1.369.033,61 Kč 
stav prostředků na termínovaném vkladu ČNB 6.000.000 Kč  
 ČNB ke dni      882.237,44 Kč (800.000 bude k 1.7. vloženo na termín.) 
Fio Veřejná sbírka     151 874,70 Kč 
souhrn všech finančních prostředků                     8.417.981,75 Kč 
 
 
RO 2/2025 
Starostka předložila zastupitelstvu rozpočtové opatření 2/2025.  V příjmové i nákladové části byly učiněny 
změny pouze přesuny v jednotlivých položkách. Změny v příjmech a ve výdajích proběhly v souladu se 
schváleným rozpočtem na rok 2025. Toto rozpočtové opatření dává pouze na vědomí 
 
 

2. Obecní obchod – zhodnocení prvního měsíce 
 
Děkujeme všem, že hojně využívají obecní obchod. 
Dostali jsme několik podnětů na prodloužení otevírací doby na 5.ranní….uvažujeme o této změně a zkoumáme 
veškeré hrozby (jako nepřipravenost pečiva apod.) 
Pekárna – bylo navrženo vyzkoušet novou pekárnu z Lázní Bělohrad – všichni budou informováni, kdy bude 
zkušební závoz, aby mohli ochutnat a pak vyjádřit svůj názor 
 

3. Informace o dotacích 
 
Asi jste si všimli skokového nárůstu prostředků, kterými obec disponuje, je to tím, že nám byla uznána a vyplacena 
dotace na rekonstrukci obchodu a malá dotace na provoz obchodu.  
 
 
Teď se naskytlo čerpání dotace přes MAS, která dorozděluje do programu zkráceně zvaného Obnova venkova, 
alokace tam není vysoká, ale již jsme poslali projektový záměr na nákup malého komunálního traktůrku 
s mulčovačem. Příjem žádostí by měl být v červenci, tak doufáme, že se na nás dostane a budeme moci pořídit 
traktůrek se 70% dotací. 
 
 
Ohledně opravy sakrálních památek na Klimši: 
Máme zpracované rozpočty na obnovu sochy Václava a na rekonstrukci Božích muk s křížem. Obě akce 
dohromady jsou vyčísleny na 350 tisíc. Budeme tedy čekat na vypsání dotací se společné zemědělské politiky 
v příštím roce, kde se na drobné sakrální stavby pamatuje. 
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4. Pokračování jednání z minulého zasedání: 

Žádost o směnu pozemku 1250/1 za část pozemků 744/3 a 4 
Žádost o zprůchodnění obecní cesty 1250/1 

 
 
Minule tu proběhla bouřlivá diskuze, abychom předešli opakování diskuze, která má tendenci se zvrhávat do řešení 
sousedských sporů, upozorňuji předem na to, že dle Jednacího řádu (k nahlédnutí) má právo vstupovat do diskuze 
zastupitelstva každý občan žijící v Borovničce nebo majitel nemovitosti na území obce starší 18 let…tudíž 
poprosím všechny, kdo tyto podmínky nesplňují, aby se zdrželi jakýchkoliv komentářů, žádostí či podnětů, pokud 
by se tak stalo, budou z jednání zastupitelstva vykázáni. 
 
Obecní pozemek byl zaměřen, v rámci odchylky byly hranice narovnány se souhlasem vlastníků, jakmile pan 
geodet dopracuje geometrický plán, budou hranice, které se v zákonné odchylce zpřesnili, zaneseny do katastru.  
 
Paní Škrabalová byla vyzvána, aby kus pozemku, který si neoprávněně zabrala, uvolnila a zpřístupnila pro 
veřejnost. Dostala na nápravu 14 dní, ve kterých proběhly úpravy, instalace branek a pozemek je teď přístupný 
široké veřejnosti. 
 
Paní Škrabalová se z dnešního jednání omluvila, jelikož nejsou v Borovničce a upravila svou žádost ze směny na 
pronájem pozemku, jelikož na navrhovaný pozemek ke směně museli přestěhovat husy.  
 
Tudíž žádost o směnu již nemusí být ani projednána, pokud byla stažena.  
Pronájem: zastupitelstvo se prozatím shodlo, že budeme nějaký čas pozorovat, jak moc je veřejností využíván 
obecní pozemek a následně vyhodnotíme možnost pronájmu. 
 
Další podněty ani připomínky nebyly. 
 
 

5. Info, diskuze, pozvánky na akce 
 

Vezmeme to podle časové souslednosti 
Tuto neděli nás čeká oslava prvního zvonění nového zvonu v kostele, při této příležitosti zkusíme potěšit všechny 
koncertem šansonů s klavírním doprovodem a samozřejmě občerstvením, které vám celou akci zpříjemní. 
Začínáme ve 4 hodiny. 
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Příští týden připravuje místní hospůdka akci na hřišti, dětské odpoledne plné her na oslavu přicházejících prázdnin 
plynule přejde v podvečerní zábavu s živou hudbou. 
 

 
 
Při této příležitosti nám přišla žádost o podporu této akce na dofinancování živé hudby, zastupitelstvo se dohodlo 
akci podpořit částkou 2.500 Kč a věcnými cenami do soutěží pro děti. (na rok 2025 bylo vyčleněno 30 tisíc na 
podporu akcí, zatím bylo vyčerpáno 12.500 Kč, uzavíráme teď první pololetí, proto částka 2500 Kč) 
 
Usnesení 1/4/2025 
Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek na kulturní akci ve výši 2500 Kč, který bude vyplacen ex post po splnění 
všech podmínek dle zásad o poskytování příspěvků. 
 
 
PRO   6 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE     0 
 
 
 
Letní slavnost 
Tradiční letní slavnost bude, už teď vám můžeme prozradit, že se bude konat 2.8. Program bude postupně 
upřesněn, samozřejmě závisí i na počtu sponzorů, které najdeme, tudíž pokud by se někdo chtěl stát hrdým 
sponzorem, stačí nás kontaktovat 놰놫놬놭놱놮놯 
 

 
 
 
 
 
 



Stránka 5 z 6 
 

 
 
Opravy cest 
 
Plánované opravy cest na rok 2025 začnou v druhém týdnu v červenci. Přesný harmonogram zveřejníme hned, jak 
se na něm s firmou dohodneme, abyste věděli, kdy vás čeká nějaké omezení provozu. 
 
 
 
Podněty od obyvatel: 
 
 
Přihlásil se pan Fikejz s podněty: 

 Vybudování plůtku ve spodní části dětského hřiště – zastupitelstvo prozkoumá možnosti realizace 
 Umístění grilu na terásku – zastupitel pan Hendrych slíbil okamžité poskytnutí staršího grilu, budeme 

sledovat, jak hojně je využíván a v případě častého využití obec pořídí gril nový, kvalitnější 
 Houpačka pro děti na hřišťátko – zastupitelstvo slíbilo prozkoumat prostorové možnosti, jelikož závěsné 

houpačky vyžadují velký prostor 
 
 
 
 
 
 
 
 
Další náměty do diskuze již nebyly, a proto děkuji všem přítomným a ukončuji zasedání v čase 19:30 
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Přehled usnesení z veřejného ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Borovnička konaného 
20.6.2025 
 
 
Usnesení 1/4/2025 
Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek na kulturní akci ve výši 2500 Kč, který bude vyplacen ex post po splnění 
všech podmínek dle zásad o poskytování příspěvků. 
 
 
PRO   6 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE     0 
 
SCHVÁLENO   
 
 
 
 
V Borovničce 24.6.2025 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………………    ……………………………………………….   ………………………………….. 
          Ing. Petra Macáková                  Jan Kadečka                         MUDr. Jana Danielová 
            (starostka obce)             (ověřovatel zápisu)                         (ověřovatelka zápisu) 
 


